
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

      P R O C E S  -  V E R B A L 

 

             Încheiat azi 31.07.2009, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 13, absenţi  motivat 2: dl.Abrudan Sorin, dl. Torok 

Ferencz. 

 D.şoara Cozea Marinela deschide şedinţa şi supune atentiei procesul verbal al sedintei ordinare 

din luna iunie. 

 Dl Farkas Marius menţionează că la şedinta trecută a menţionat că P.S.D nu este de acord cu 

nici o scumpire a utilităţilor. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. secretar solicită înscrierea pe ordinea de zi a încă 4 proiecte de hotărâri avizate în prealabil 

de comisiile de specialitate. 

 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate cu completarea menţionată. 

 D.şoara Cozea Marinela solicită modificarea ultimului punct din ordinea de zi ,, Diverse,, cu 

probleme curente iar d.na Cozea Silvia solicită să existe un astfel de punct întrucât sunt şi probleme 

diverse care trebuie supuse atenţiei consiliului. 

Comisia de validare prezintă propunerea însoţită de documentaţia aferentă în vederea validării 

mandatului de consilier local  al d.nei Buzaş Fekete Maria în locul devenit vacant ca urmare a demisiei 

din această funcţie al d.lui Antal Szilard. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate mai puţin d.na Buzaş Fekete Maria care nu a votat, 

după care are loc festivitatea de depunere a Jurământului de către noul consilier. 

Dl Primar  prezintă situaţia demarării proiectului ISPA - 2008 în ceea ce priveşte reabilitatea 

infrastructurii de apă - canal, la nivelul oraşului Huedin, arată că acest proiect a fost susţinut de către 

dânsul încă de la început. Menţionează că pentru oraşul Huedin s-au alocat în anul 2007 la începutul 

demarării acestui proiect un număr de 31 km conductă pe segmentul apă –canal, în anul 2009 

începându-se execuţia efectiv a proiectului, detalii despre acestea urmând să prezinte dl. sing. Badiu 

Vasile. 

Dl. Nuţ Ioan în calitate de reprezentant al cetăţenilor domiciliaţi în str. Mănăşturului, 

Câmpului,  solicită cuprinderea şi acestei zone în proiectul de reabilitare, prin racordarea la reţeaua de 

canalizare şi apă potabilă unde este cazul, aceste aspecte fiind menţionate şi de dl Bele Stefan care 

arată că ar fi nevoie de maxim 60 m conductă până la racordul deja existent, fiind de părere că, 

constructorul poate adânci şanţul săpat astfel încât viitoarea conductă să poată fi utilizată. 

Dl Lazăr Ioan menţionează că autorizaţiile de construire emise în zona respectivă au avut în 

vedere amenajarea de fose septice. 

Dl Primar menţionează că reţeaua de apă canal este gestionată de SC Compania de Apă SA, 

făcându-se mari eforturi pentru alocarea sumelor necesare pentru asigurarea utilităţilor la cele două 

blocuri – pe str, Fildului respectiv cele din str. Aleea 1 Mai la care trebuie să înceapă construcţia. 

Dl. Badiu Vasile în calitate de reprezentant al SC Compania de Apă Someş SA, arată că sa 

discutat problema expusă de aceste persoane urmând a se rezolva. Menţionează că prin programul 

SAMTID s-au amenajat o parte din aceste conducte iar prin programul ISPA vor mai fi amenajate pe 

extindere reţele 11 km, pe str.Câmpului, Moţilor va fi amenajată reţeaua de apă. Menţionează că 

proiectul tehnic a fost realizat de SC Medinstal S.R.L şi nu au  fost realizate ridicări topo. S-a discutat 

problema ridicată de cetăţeni la SC Compania de Apă şi sa aprobat realizarea şanţurilor la o adâncime 

mai mare. Arată de asemenea că se vor realiza economii astfel că vor fi realizate şi alte lucrări. 

Dl. Farkaş Călin prezintă raportul de activitate al Politiei  Comunitare. 

Dl secretar prezintă informarea solicitată de dl. consilier Paşcalău Ionel privind situaţia 

garajelor din P.ţa Rep. 42- 48 Huedin. 



Dl Ilie Cristian prezintă informarea cu privire la situaţia pagubelor produse în urma  

inundaţiilor  din  data de 28.06.2009. 

D.na Gaspar Jenica prezintă informarea cu privire la activitatea asistenţilor personali ai 

persoanelor cu handicap.  

 D.şoara Cozea Marinela solicită consilierilor ca în situaţia în care există diferite neclarităţi sau 

nelămuriri să se adreseze direct compartimentului de specialitate,  aspecte subliniate şi de dl. Farkaş 

Marius. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului pe anul 2009 cu suma de 48.860 lei, pentru proiectul de implementare a 

sistemului de preparare a apei calde menajere pe principiul geotermal  la Spitalul Orăşenesc Huedin. 

Dl Primar menţionează că suma reprezintă procentul de participare de 20% ce revine 

Consiliului Local Huedin, urmând ca proiectul să fie depus până la data de 15.09.2009, iar în situaţia  

neadjudecării  proiectului,  suma se întoarce la buget, suma în cauză se alocă din fondul de rezervă. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate cu unele lămuriri acordate de dl. consilier 

Pădurean Răzvan proiectul de hotărâre privind aprobarea alocării procentului de 20% din valoarea 

Proiectului de implementare a sistemului geotermal de preparare a apei calde în cadrul Spitalului 

Orăşenesc Huedin. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate Studiul de Fezabilitate pentru Proiectul  de 

înlocuire a sistemului clasic de încălzire la Spitalul Orăşenesc Huedin. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

rectificării bugetului C.L.H pe anul 2009 cu suma de 35.000 lei pentru realizarea unor reparaţii în 

cadrul Grădiniţei nr.1, lămuriri suplimentare acordând  dl. Primar şi d.na Cozea Silvia, solicitând o 

informare cu privire la situaţia lucrărilor de reparaţii la şcoli.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar prezinta proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică privind  

rectificarea bugetului  C.L.H cu suma de 87.000 lei  şi acordă lămuriri suplimentare  arătând că suma 

reprezintă banii pentru salariile din învăţământ.  

D.şoara Cozea Marinela arată că unii  consilieri nu înţeleg că sumele pentru salarii sunt 

asigurate de Guvern şi nu din consiliul local. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre privind defalcarea sumei de 23.000 lei  

de la capitolul culte  pentru bisericile  cu reprezentativitate în oraşul Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă  în unanimitate. 

D.na viceprimar prezintă  proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind aprobarea 

tarifelor la persoane fizice  pentru prestarea serviciului de salubrizare a SC Crişul SA. 

Dl Farkaş Marius menţionează că nu este de acord cu nici o scumpire  a tarifelor sau majorări 

de taxe, solicitând răspunderea conducerii SC Crişul SA  cu privire la situaţia societăţii.  

Dl. Primar menţionează că tariful propus este cel mai mic din judeţ la populaţie, pentru 

prestarea serviciului de salubritate. 

D.na viceprimar menţionează că din preţul serviciului la salubritate, o cota parte se alocă în 

fondul de închidere al rămpii de gunoi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 11 voturi pentru  2 abţineri dl. Farkaş 

Marius şi d.na  Cozea Silvia. 

Dl Szraga prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de urbanism privind aprobarea 

realizării unui P.U.Z pentru un teren situat în vecinatatea DN 1 – fostul  Gostat, lămuriri suplimentare 

acordând dl. Lazăr Ioan care răspunde d.lui Drăgan Sandu şi d.nei Cozea Silvia în sensul că acest 

amplasament nu se  intersectează cu viitoarea centură ocolitoare a oraşului. 

Dl. Primar  arată că trebuie instituită condiţia de aprobare  a P.U.Z , dacă  solicitantul nu are 

pretenţii la amenajarea reţelelor de apă – canal, aspecte subliniate şi de dl.Paşcalău Ionel. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul menţionat mai sus  şi se aprobă în 

unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu  prezintă proiectul de hotărâre avizată de comisia de administraţie publică 

privind aprobarea  desemnării unui membru în Consiliul de Administraţie  la SC Crişul SA în locul 

rămas vacant ca urmare a demisiei d.nei Buzas Fekete Maria din această funcţie.d.na Cozea Silvia îl 



propune pe dl. Pop Marius iar dl. Szraga Zoltan  pe dl. Lazak Tiberiu, dl. Paşcalău Ioanel propunând 

amânarea acestui punct până la şedinţa viitoare. 

Se supune la vot această ultimă propunere şi se aprobă cu 7 pentru şi 6 

împotrivă, fapt pentru care urmează să se hotărască într-o şedinţa viitoare. 

 Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea instituirii regimului prevătuz de O.G 

2/2001, contravenţiilor prevăzute de Regulamentul  parcărilor publice din oraşul Huedin. 

 Dl. Primar informează că  vor fi instalate deja semnele de  circulaţie aferentă acestor parcări. 

Dl. Varga  Iuliu  şi dna Cozea Silvia solicită o informare cu privire la maşinile de mare tonaj 

inclusiv situaţia parcării acestora în cadrul SC Transim SA, iar dl. Drăgan Sandu  solicită încasarea 

taxei de parcare insclusiv de la toate autoturismele pe care sunt inscripţionate anunţuri pentru vânzare. 

 Se supune la vot şi se aprobă in unanimitate. 

 Se supune la vot  si se aprobă în unanimitate Regulamentul de Ordine Publică al Oraşului 

Huedin. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia 

economică privind  aprobarea  rectificării bugetului  pe anul 2009 cu suma de 72.215 lei pentru 

realizare canalizare la Bicalat lămuriri acordând dl Primar care menţionează că a fost depus deja 

proiectul la Minister,  care aprobă doar proiecte mixte pe segmentul apă- canal. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar prezinta proiectul de hotarare avizat de comisia 

economica privind aprobarea rectificarii bugetului pe naul 2009 cu suma de 21.060 lei,pentru aprobare 

reparaţie imobil  degradată în urma unui incendiu situat  pe str. pr. A.Munteanu nr. 180, lămuriri 

acordând dl Primar care arată că trebuie constituită o comisie pentru inventarierea unor cauze de acest 

gen, iar dl Varga Andrei menţionează că,   comisia economică a avizat acest proiect. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Se prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism pentru aprobare intabulare 

teren  P.ţa Vitoriei nr.37, lămuriri suplimentare acordând dl Primar care menţionează că pentru 

locuitorii blocurilor din P.ţa Victoriei vor fi amenajare cele trei căi de acces existente initial, arătând că 

prin proiectul de fată va fi amenajată prima dintre ele prin zona benzinăriei şi spălătoriei auto. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Drăgan Sandu  prezintă informarea privind îndeplinirea H.C.L pe luna iunie 2009. 

 D.na viceprimar prezintă prevederile regulamentului de salubritate al orasului Huedin, 

menţionand că se va reface Regulamentul pentru termie şi se va întocmi şi cel pentru iluminat public. 

 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţa,  pentru următoarele 90 zile începând 

cu luna septembrie 2009. 

Dl. Pascalau Ionel propunândul pe dl. Abrudan Sorin, d.na Giurgiu Marinela pe dl. Paşcalău 

Ionel, d.na Cozea Silvia pe dl. Pădurean Răzvan  iar dl. Drăgan Sandu  pe dl Farkas Marius. 

In urma votului secret exprimat dl. Abrudan Sorin este ales preşedinte de şedinţă. 

 La diverse d.na Viceprimar informează pe d.na Cozea Silvia cu privire la modalitatea- 

licitatiei,  a selecţiei pentru locurile de parcare din P.ţa Rep.8. 

 Dl Paşcalău Ionel solicită prezentarea unei informări în şedinţa viitoare de către SC Transim 

SA cu privire la activitatea societăţii pe primele 6 luni ale anului 2009. 

 Dl Farkaş Marius solicită o informare cu privire la sumele alocate pentru studii de fezabilitate, 

studii topografice şi câte proiecte au fost aprobate. 

 Dl Toadere Ioan solicită luarea măsurilor pentru rezolvarea canalizării de pe str.Târgului. 

 Dl. Tonca Ioan  mulţumeşte Consiliului Local Huedin pentru alocarea unei sume destinată 

bisericii  din Bolic, solicitând  efectuarea lucrărilor de întreţinere a drumurilor şi a rigolelor cu 

personalul sectorului ecologie. 

 Dl Varga Andrei arată că,  conducta de canalizare din str. A.Iancu este subdimensionată şi nu 

face faţă  inundaţiilor. 

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  



             Preşedinte de şedintă,                                        Secretar,  

               Cozea Marinela                    Cozea Dan  


